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P R O T O K O Ł  Nr  XXI/I2016 
z sesji Rady Miejskiej w Ogrodzieńcu z dnia 15 marca 2016r,  

która odbyła się w sali narad Rady Miejskiej w Ogrodzieńcu  
 w godz. 13.00 - 14.50 

 
Ad. 1. 

Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocności 

Przewodniczący Rady Zygmunt Podsiadło, dokonał otwarcia XXI Sesji Rady Miejskiej 

w Ogrodzieńcu  

Powitał wszystkich obecnych, radnych oraz gości zaproszonych:  

- Burmistrza Miasta i Gminy Pana Andrzeja Mikulskiego,  

- Skarbnika Miasta i Gminy Panią Annę Kuźniak, 

- Sekretarza Miasta i Gminy Pana Dariusza Ptasia, 

- Sołtysów Gminy Ogrodzieniec,  

- Radnych Rady Miejskiej w Ogrodzieńcu,  

- Kierowników referatów urzędu i jednostek organizacyjnych Gminy Ogrodzieniec. 

 

Lista obecności radnych i gości załączona została do protokołu. 

 

Przewodniczący poinformował, że sesja została zwołana zgodnie z przepisami prawa 

przez Przewodniczącego Rady Miejskiej w Ogrodzieńcu. Wszyscy radni zostali 

powiadomieni o terminie sesji, zostały im dostarczone niezbędne materiały, czyli  

 zawiadomienie o zwołaniu sesji wraz z porządkiem obrad, 

 projekty uchwał będące przedmiotem obrad.  

Ustawowy skład Rady Miejskiej w Ogrodzieńcu wynosi 15 radnych. W sesji 

uczestniczyło 15 radnych, co zostało potwierdzone podpisami na liście obecności.  

 

 

Ad 2. 

Przyjęcie porządku obrad  

 

Porządek obrad został przegłosowany i przyjęty jednomyślnie przez radnych 15 

głosami.  

 

Porządek obrad wg którego prowadzona była sesja przedstawiał się następująco: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocności. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu Nr XVIII z sesji z dnia 29 grudnia 2015r. i protokołu Nr XIX z sesji 

z dnia  19 stycznia 2016r. 

4. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia dotacji celowej dla Ochotniczej Straży 

Pożarnej w Ogrodzieńcu. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie w drodze bezprzetargowej 

niezabudowanej nieruchomości oznaczonej nr 7650/36 położonej w Ogrodzieńcu 

przy ul. Centuria stanowiącej własność Gminy Ogrodzieniec.     
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6. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany granic Gminy Ogrodzieniec. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie „Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 

zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Ogrodzieniec”. 

8.  Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXXVII/277/2009 z dnia 6 kwietnia 

2009r. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia dotacji celowej dla Gminy Zawiercie z 

przeznaczeniem na realizację transportu zbiorowego.  

10. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Rady Miejskiej Nr XVIII/146/2015 z 

dnia 29 grudnia 2015 roku w sprawie ustalenia stawek dotacji przedmiotowej dla 

Zakładu Gospodarki Komunalnej w Ogrodzieńcu.  

11. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany w planach wydatków w budżecie gminy na 2016 

rok. 

12. Interpelacje i zapytania Radnych oraz odpowiedzi Burmistrza.  

13. Sprawozdanie Burmistrza z bieżącej działalności. 

14. Wnioski i oświadczenia.  

15. Zamkniecie obrad.  

 

 

Ad. 3 

Przyjęcie protokołu Nr XVIII z sesji z dnia 29 grudnia 2015r. i protokołu Nr XIX z 

sesji z dnia  19 stycznia 2016r. 

 

Protokół Nr XVIII z sesji z dnia 29 grudnia 2015r.  zostały przyjęty przez radnych bez 

uwag, jednogłośnie. Za przyjęciem głosowało 15 radnych. 

Protokołu Nr XIX z sesji z dnia  19 stycznia 2016r. zostały przyjęty przez radnych bez 

uwag, jednogłośnie. Za przyjęciem głosowało 15 radnych. 

 

 

Ad. 4 

Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia dotacji celowej dla Ochotniczej Straży 

Pożarnej w Ogrodzieńcu. 

 

Burmistrz MiG Pan Andrzej Mikulski dla wyjaśnienia podał, środki finansowe na ten 

cel zaplanowane zostały w budżecie gminy. Proceduralnie dla uruchomienia tej 

dotacji niezbędna jest uchwała w sprawie udzielenia dotacji , która w wysokości 

4.000 zł,- planujemy przekazać  dla Ochotniczej Straży Pożarnej  w Ogrodzieńcu na 

utrzymanie gotowości bojowej na paliwo dla 3 pojazdów  

 pojazdu Suzuki  wraz z przyczepą lekką  

 pojazdu ratowniczo-gaśniczego  

 pojazdu ratowniczego Mitsubishi  

 

Projekt uchwały został odczytany przez Wiceprzewodniczącą Rady Miejskiej Panią 

Małgorzatę Janoskę. 
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Przewodniczący Rady stwierdził, że projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię 

Komisji Rady. 

Radni nie wnieśli żadnych uwag do projektu uchwały  

Przewodniczący Rady Zygmunt Podsiadło poddał pod głosowanie projekt uchwały  

Wynik głosowania:  

Głosów „Za”  -  15 

Głosów „Przeciw” –0 

Głosów „Wstrzymujących się- 0 

Rozstrzygnięcie 

Przewodniczący Rady stwierdził,  

Uchwała Nr XXI/162/2016 w sprawie udzielenia dotacji celowej dla Ochotniczej 

Straży Pożarnej w Ogrodzieńcu - została przyjęta. 

 

Ad. 5 

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie w drodze 

bezprzetargowej niezabudowanej nieruchomości oznaczonej nr 7650/36 

położonej w Ogrodzieńcu przy ul. Centuria stanowiącej własność Gminy 

Ogrodzieniec.   

 

Sekretarz MiG Pan Dariusz Ptaś uzasadniając potrzebę podjęcia uchwały między 

innymi wskazał na następujące fakty:  

Pan Krzysztof Wojna wystąpił wnioskiem z dnia 30 maja 2014 r. do Sądu 

Rejonowego w Zawierciu o ustanowienie służebności drogi koniecznej dla działek 

7650/35, 7650/37, 7650/38, 7650/39, 7650/40, 7650/12 poprzez działki gminne 

7650/36 i 7650/28. Postanowieniem z dnia 26 czerwca 2014r. Sąd Rejonowy w 

Zawierciu w sprawie pod sygn. akt I NS 650/14 udzielił zabezpieczenia wnioskowi z 

dnia 30 maja 2014 r. poprzez zakazanie Gminie Ogrodzieniec wznoszenia nowych 

urządzeń i budowli trwale związanych z gruntem na działkach gminnych 7650/36 

oraz 7650/28. Działki gminne oraz działki Wnioskodawcy pierwotnie należały do 

Gminy Ogrodzieniec. W wyniku kilkukrotnego zbycia część działek stała się 

własnością osób fizycznych oraz spółek prawa handlowego. Burmistrz Miasta i 

Gminy Ogrodzieniec decyzją z dnia 4 września 1998r. nr G-39/7412/17/98 zatwierdził 

podział działki nieruchomości obejmującej działkę nr 7650/5 k.m. 31 obręb 

Ogrodzieniec  o pow. 13,5663 ha. W wyniku podziału tej nieruchomości wydzielono  

kilkadziesiąt działek, w tym działki, które obecnie należą do Wnioskodawcy oraz do 

Gminy Ogrodzieniec. W dniu 14 września 2015 r. Samorządowe Kolegium 

Odwoławcze w Częstochowie wydało decyzję w sprawie o nr SKO.4104.78.2015 

stwierdzającą, że decyzja Burmistrza Miasta i Gminy Ogrodzieniec z dnia 4 września 

1998 r. nr G-39/7412/17/98 zatwierdzająca podział działki nieruchomości obejmującej 

działkę nr 7650/5 k.m. 31 obręb Ogrodzieniec  o pow. 13,5663 ha została wydana z 

naruszeniem prawa. W uzasadnieniu decyzji SKO wskazało, że decyzja została 

wydana z rażącym naruszeniem art. 93 ust. 3 i art. 99 ustawy z dnia 21 sierpnia 1997 

r. o gospodarce nieruchomościami(tekst jednolity Dz. U. z 2015 r., poz. 1774 z późn. 

zm.) w części dotyczącej wydzielenia działek, które nie mają zapewnionego dostępu 

http://ogrodzieniec.bip.jur.pl/dokumenty/uchwala_xxi_162_2016.pdf
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do drogi publicznej. Dotyczy to działek nr: 7650/29 do 7650/34, 7650/37 do 7650/41, 

7650/43 do 7650/51, 7650/54 do 7650/56, 7650/58, 7650/59, 7650/62 i 7650/63 oraz 

działek od nr 7650/7 do 7650/28. Poprzez działkę 7650/36 dostęp do drogi publicznej 

uzyskają działki 7650/30 do 7650/34 oraz od 7650/37 do 7650/41. Zbycie działki 

7650/36 na rzecz Wnioskodawcy jako właściciela działek sąsiednich umożliwi 

zakończenie postępowanie sądowego o ustanowienie służebności drogi koniecznej 

prowadzonej przed Sądem Rejonowym w Zawierciu. 

 

Projekt uchwały został odczytany przez Wiceprzewodniczącą Rady Miejskiej Panią 

Małgorzatę Janoskę. 

Przewodniczący Rady stwierdził, że projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię 

Komisji Rady. 

Radni nie wnieśli żadnych uwag do projektu uchwały  

Przewodniczący Rady Zygmunt Podsiadło poddał pod głosowanie projekt uchwały  

Wynik głosowania:  

Głosów „Za”  -  14 

Głosów „Przeciw” –0 

Głosów „Wstrzymujących się- 1  

Rozstrzygnięcie 

Przewodniczący Rady stwierdził,  

Uchwała Nr XXI/163/2016 w sprawie wyrażenia zgody na zbycie w drodze 

bezprzetargowej niezabudowanej nieruchomości oznaczonej nr 7650/36 położonej w 

Ogrodzieńcu przy ul. Centuria stanowiącej własność Gminy Ogrodzieniec - została 

przyjęta. 

 

 

Ad. 6   

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany granic Gminy Ogrodzieniec. 

 

Przedstawiając uzasadnienie merytoryczne do w/w projektu uchwały Burmistrz MiG 

Pan Andrzej Mikulski między innymi wskazał na:  

- wieloletnie starania mieszkańców zameldowanych w Gulzowie przy ulicy Młodzieży 

od nr 1 do nr 10 w domach położonych na terenie obrębu geodezyjnego Biskupice w 

Gminie Pilica o włączenie do Gminy Ogrodzieniec, 

- treść pisma z dnia 16 grudnia 2015 r. podpisanego przez 30 mieszkańców 

zameldowanych w Gulzowie przy ulicy Młodzieży od nr 1 do nr 10 w domach 

położonych na terenie obrębu geodezyjnego Biskupice oświadczających, że chcą 

być pełnoprawnymi mieszkańcami  Gminy Ogrodzieniec, 

- jednomyślną wolę mieszkańców wyrażoną w dniu 14 stycznia 2016 r. na zebraniu 

mieszkańców zameldowanych w Gulzowie przy ulicy Młodzieży od nr 1 do nr 10 

chcących być mieszkańcami Gminy Ogrodzieniec, 

 

Sekretarz MiG Pan Dariusz Ptaś dla wyjaśnienia podał - Gmina Ogrodzieniec w 

przedmiotowej uchwale wyraża wole do zmiany granic administracyjnych Gminy 

http://ogrodzieniec.bip.jur.pl/dokumenty/uchwala_xxi_163_2016.pdf
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Ogrodzieniec poprzez włączenie działek nr 431, 432, 433, 452, 453, 459, 460/1, 

460/2, 465, 466, 605/2, 605/3, 605/4, 605/5, 606 (działka powstała w wyniku scalenia 

działki 434/2 i 605/1) oraz część działki 550 położonych na terenie Gminy Pilica 

obręb Biskupice.  

 

Projekt uchwały został odczytany przez Wiceprzewodniczącą Rady Miejskiej Panią 

Małgorzatę Janoskę. 

Przewodniczący Rady stwierdził, że projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię 

Komisji Rady. 

Radni nie wnieśli żadnych uwag do projektu uchwały  

Przewodniczący Rady Zygmunt Podsiadło poddał pod głosowanie projekt uchwały  

Wynik głosowania:  

Głosów „Za”  -  14 

Głosów „Przeciw” –0 

Głosów „Wstrzymujących się- 0 

Rozstrzygnięcie 

Przewodniczący Rady stwierdził,  

Uchwała Nr XXI/164/2016 w sprawie zmiany granic Gminy Ogrodzieniec - została 

przyjęta. 

 

 

Ad. 7 

Podjęcie uchwały w sprawie „Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi 

oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Ogrodzieniec”. 

 

Sekretarz MiG Pan Dariusz Ptaś dla wyjaśnienia podał - Podstawą prawną podjęcia 

przez Radę Miejską uchwały w sprawie „Programu opieki nad zwierzętami 

bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy 

Ogrodzieniec” jest ustawa o ochronie zwierząt.  

Program ma zastosowanie do wszystkich zwierząt domowych, w szczególności psów 

i kotów, w tym kotów wolno żyjących oraz zwierząt gospodarskich.  

Większość działań określonych w Programie dotyczy psów i kotów, ponieważ skala 

bezdomności tych zwierząt jest największa w Gminie Ogrodzieniec.  

Bezdomność zwierząt jest zjawiskiem społecznym, którego głównymi przyczynami 

są: niekontrolowane rozmnażanie, porzucanie zwierząt przez właścicieli, ucieczki 

zwierząt, łatwość pozyskiwania zwierząt, brak edukacji i wiedzy społeczeństwa w 

zakresie metod zapobiegania bezdomności. Program zakłada zachęcanie właścicieli 

zwierząt do ich sterylizacji i kastracji, poprzez prowadzenie działań edukacyjno-

informacyjnych. Następnie zapoznał z celami i zadaniami programu wspomniał też o 

kwestiach finansowania programu. Środki finansowe na realizację zadań 

wynikających z Programu zabezpieczone są w budżecie: Referatu Gospodarki 

Komunalnej i Gospodarki Mieniem Urzędu Miasta i Gminy Ogrodzieniec w wysokości 

55 000 zł.  

 

http://ogrodzieniec.bip.jur.pl/dokumenty/uchwala_xxi_164_2016.pdf
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Projekt uchwały został odczytany przez Wiceprzewodniczącą Rady Miejskiej Panią 

Małgorzatę Janoskę. 

Przewodniczący Rady stwierdził, że projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię 

Komisji Rady. 

Radni nie wnieśli żadnych uwag do projektu uchwały  

Przewodniczący Rady Zygmunt Podsiadło poddał pod głosowanie projekt uchwały  

Wynik głosowania:  

Głosów „Za”  -  14 

Głosów „Przeciw” –0 

Głosów „Wstrzymujących się- 0 

Rozstrzygnięcie 

Przewodniczący Rady stwierdził,  

Uchwała Nr XXI/165/2016 w sprawie „Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi 

oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Ogrodzieniec”- została 

przyjęta. 

 

 

Ad. 8 

 Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXXVII/277/2009 z dnia 6 

kwietnia 2009r. 

 

Sekretarz MiG Pan Dariusz Ptaś dla wyjaśnienia podał: 

W dniu 6 kwietnia 2009 r. Rada Miejska w Ogrodzieńcu przyjęła projekt uchwały 

przedstawiony przez Burmistrza Miasta i Gminy Ogrodzieniec, w której §1 miał 

brzmienie: Ustala się regulamin określający wysokość oraz szczegółowe warunki 

przyznawania nauczycielom dodatków: motywacyjnego, funkcyjnego i za warunki 

pracy oraz niektóre inne składniki wynagrodzenia, a także wysokość oraz 

szczegółowe zasady przyznawania i wypłacania dodatku mieszkaniowego od 1 

stycznia 2009 roku w brzmieniu określonym w załączniku Nr 1 do uchwały. Uchwale 

nadano numer XXXVII/277/2009, 

Przygotowując uchwałę nr XXXVII/277/2009 do publikacji omyłkowo wykorzystany 

został dokument roboczy zawierający w § 1 zapis: Ustala się regulamin określający 

wysokość oraz szczegółowe warunki przyznawania nauczycielom dodatków: 

motywacyjnego, funkcyjnego i za warunki pracy oraz niektóre inne składniki 

wynagrodzenia, a także wysokość oraz szczegółowe zasady przyznawania i 

wypłacania dodatku mieszkaniowego od 1 stycznia do 31 grudnia 2009 roku w 

brzmieniu określonym w załączniku Nr 1 do uchwały,  podczas gdy w projekcie tej 

uchwały opracowanej przez Burmistrza Miasta i Gminy Ogrodzieniec, a następnie 

przegłosowanej na sesji w dniu 6 kwietnia 2009 r. ten sam tekst miał brzmienie: 

Ustala się regulamin określający wysokość oraz szczegółowe warunki przyznawania 

nauczycielom dodatków: motywacyjnego, funkcyjnego i za warunki pracy oraz 

niektóre inne składniki wynagrodzenia, a także wysokość oraz szczegółowe zasady 

przyznawania i wypłacania dodatku mieszkaniowego od 1 stycznia 2009 roku w 

brzmieniu określonym w załączniku Nr 1 do uchwały.  

http://ogrodzieniec.bip.jur.pl/dokumenty/uchwala_xxi_165_2016.pdf
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Po wydrukowaniu wadliwego dokumentu został on przedłożony do podpisu 

ówczesnemu Przewodniczącemu Rady Miejskiej, a jego wersja elektroniczna została 

opublikowana w BIP Urzędu i przesłana do Wojewody Śląskiego celem publikacji w 

Dzienniku Urzędowym Województwa Śląskiego.  

Nie ma żadnych wątpliwości co do tego, że Rada Miejska w Ogrodzieńcu w dniu 6 

kwietnia 2009 roku przegłosowała jednogłośnie uchwałę nr XXXVII/277/2009 w 

brzmieniu takim jaki był projekt przekazany radnym przez Burmistrza Miasta i Gminy 

Ogrodzieniec. Intencją wszystkich radnych było przyjęcie Regulaminu określającego 

od 1 stycznia 2009r. wysokość oraz szczegółowe warunki przyznawania 

nauczycielom dodatków: motywacyjnego, funkcyjnego i za warunki pracy oraz 

niektóre inne składniki wynagrodzenia, a także wysokość oraz szczegółowe zasady 

przyznawania i wypłacania dodatku mieszkaniowego bezterminowo.  

Pismem z dnia 11 lutego 2016 r.Wydział Nadzoru Prawnego Śląskiego Urzędu 

Wojewódzkiego poinformował, że nie znajduje uzasadnienia w obowiązującym stanie 

prawnym do sprostowania błędu w trybie art. 17 ustawy  o ogłaszaniu  aktów 

normatywnych i niektórych innych aktów prawnych. Projekt uchwały ma na celu 

zmianę uchwały z dnia 6 kwietnia 2009 roku nr XXXVII/277/2009 i doprowadzenia do 

zgodności tekstu uchwały podjętej przez Radę Miejską w Ogrodzieńcu w dniu 6 

kwietnia 2009 r. z tekstem opublikowanym.  

 

Projekt uchwały został odczytany przez Wiceprzewodniczącą Rady Miejskiej Panią 

Małgorzatę Janoskę. 

Przewodniczący Rady stwierdził, że projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię 

Komisji Rady. 

Radni nie wnieśli żadnych uwag do projektu uchwały  

Przewodniczący Rady Zygmunt Podsiadło poddał pod głosowanie projekt uchwały  

Wynik głosowania:  

Głosów „Za”  -  14 

Głosów „Przeciw” –0 

Głosów „Wstrzymujących się- 0 

Rozstrzygnięcie 

Przewodniczący Rady stwierdził,  

Uchwała Nr XXI/166/2016 w sprawie zmiany uchwały Nr XXXVII/277/2009 z dnia 6 

kwietnia 2009r - została przyjęta. 

 

 

Ad.9 

Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia dotacji celowej dla Gminy Zawiercie 

 z przeznaczeniem na realizację transportu zbiorowego.   

 

Burmistrz MiG Pan Andrzej Mikulski dla wyjaśnienia podał planuje się z budżetu 

gminy przeznaczyć dotację celową w wysokości 30.000,00 zł dla Gminy Zawiercie z 

przeznaczeniem na realizację transportu zbiorowego powierzonego do wykonania 

http://ogrodzieniec.bip.jur.pl/dokumenty/uchwala_xxi_166_2016.pdf
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Gminie Zawiercie zgodnie z porozumieniem komunalnym z maja 2011r., sprawa dot. 

kursów autobusu nr 7, 8 w kierunku Kiełkowic. 

 

Projekt uchwały został odczytany przez Wiceprzewodniczącą Rady Miejskiej Panią 

Małgorzatę Janoskę. 

Przewodniczący Rady stwierdził, że projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię 

Komisji Rady. 

Radni nie wnieśli żadnych uwag do projektu uchwały  

Przewodniczący Rady Zygmunt Podsiadło poddał pod głosowanie projekt uchwały  

Wynik głosowania:  

Głosów „Za”  -  14 

Głosów „Przeciw” –0 

Głosów „Wstrzymujących się- 0 

Rozstrzygnięcie 

Przewodniczący Rady stwierdził,  

Uchwała Nr XXI/167/2016 w sprawie udzielenia dotacji celowej dla Gminy Zawiercie 

z przeznaczeniem na realizację transportu zbiorowego - została przyjęta. 

 

 

Ad. 10 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Rady Miejskiej Nr XVIII/146/2015 z 

dnia 29 grudnia 2015 roku w sprawie ustalenia stawek dotacji przedmiotowej 

dla Zakładu Gospodarki Komunalnej w Ogrodzieńcu.  

 

Projekt uchwały został omówiony przez Burmistrza MiG Pana Andrzeja Mikulskiego 

który między innymi podał;  

Zmiana dopłaty do kosztów utrzymania nieczynnego wysypiska odpadów z 

wysokości 0,08 zł/m2 do 0,11 zł/m2 na miesiąc oznacza zwiększenie dotacji ogółem o 

10 000 zł, z przeznaczeniem na: 

- pokrycie kosztów odtworzenia dwóch piezometrów na terenie wysypiska. 

Odtworzenie dwóch spośród trzech widniejących w dokumentacji piezometrów 

wynika z wymogów prawnych w zakresie prowadzenia monitoringu składowisk 

odpadów. (koszt prac 6 150 zł), 

- rozszerzenie monitoringu nieczynnego wysypiska o badania wód podziemnych z 

dodatkowych dwóch piezometrów,(koszt 700 zł ),pokrycie kosztów transportu i 

przyjęcia na oczyszczalnię ścieków w Zawierciu odpadów z wysypiska, jakimi są 

wody odciekowe. Ilość i częstotliwość wywozu wód odciekowych jest zmienna i 

uzależniona w dużej mierze od warunków atmosferycznych. Obserwacje poczynione 

w I kwartale br sugerują pilną potrzebę opróżnienia studzienek odciekowych.  

W latach ubiegłych wywozy były dokonywane dopiero w II półroczu. Szacuje się 

koszty na poziomie ok. 3 000 zł .W związku ze zwiększeniem dotacji na nieczynne 

wysypisko odpadów, należy pomniejszyć o 10 000 zł kwotę dopłaty do kosztów 

związanych z odbieraniem  segregowanych odpadów komunalnych gromadzonych w 

pojemnikach typu dzwon. 

http://ogrodzieniec.bip.jur.pl/dokumenty/uchwala_xxi_167_2016.pdf
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Zmniejszenie kwoty nie wpłynie na jakość i ilość odbieranych odpadów 

segregowanych tym bardziej, że w I kwartale 2016r nie było potrzeby wywozu takich 

odpadów. 

 

Projekt uchwały został odczytany przez Wiceprzewodniczącą Rady Miejskiej Panią 

Małgorzatę Janoskę. 

Przewodniczący Rady stwierdził, że projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię 

Komisji Rady. 

Radni nie wnieśli żadnych uwag do projektu uchwały  

Przewodniczący Rady Zygmunt Podsiadło poddał pod głosowanie projekt uchwały  

Wynik głosowania:  

Głosów „Za”  -  14 

Głosów „Przeciw” –0 

Głosów „Wstrzymujących się- 0 

Rozstrzygnięcie 

Przewodniczący Rady stwierdził,  

Uchwała Nr XXI/168/2016 w sprawie zmiany Uchwały Rady Miejskiej Nr 

XVIII/146/2015 z dnia 29 grudnia 2015 roku w sprawie ustalenia stawek dotacji 

przedmiotowej dla Zakładu Gospodarki Komunalnej w Ogrodzieńcu - została 

przyjęta. 

 

 

Ad. 11 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany w planach wydatków w budżecie gminy na 

2016 rok. 

 

Skarbnik Gminy Pani Anna Kuźniak przedstawiła propozycję zmian w budżecie 

zgodnie z załączonym projektem uchwały. W uzupełnieniu do projektu uchwały oraz 

przedstawionej i zaopiniowane na komisjach Rady autopoprawki – wnioskowała o 

wprowadzenie dodatkowych zmiana w budżecie. Przedstawiła nowy projekt uchwały 

uwzględniający autopoprawki. 

 

Projekt uchwały wraz z autopoprawkami został odczytany przez 

Wiceprzewodniczącą Rady Miejskiej Panią Małgorzatę Janoskę. 

 

Projekt uchwały został odczytany przez Wiceprzewodniczącą Rady Miejskiej Panią 

Małgorzatę Janoskę. 

Przewodniczący Rady stwierdził, że projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię 

Komisji Rady. 

Radni nie wnieśli żadnych uwag do projektu uchwały  

Przewodniczący Rady Zygmunt Podsiadło poddał pod głosowanie projekt uchwały  

Wynik głosowania:  

Głosów „Za”  -  14 

Głosów „Przeciw” –0 

http://ogrodzieniec.bip.jur.pl/dokumenty/uchwala_xxi_168_2016.pdf
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Głosów „Wstrzymujących się- 0 

Rozstrzygnięcie 

Przewodniczący Rady stwierdził,  

Uchwała Nr XXI/169/2016 w sprawie zmiany w planach wydatków w budżecie gminy 

na 2016 rok - została przyjęta. 

 

 

Ad. 12 

Interpelacje i zapytania Radnych oraz odpowiedzi Burmistrza.  

 

Radna Grażyna Gołuchowska – Proszę o pomalowanie okorodowanej barierki na ul. 

Wojska Polskiego w Podzamczu. Mieszkańcy, turyści proszą o załatanie dziur na 

niewielkim odcinku ul. Dąbrowskiego w Podzamczu. Prosimy o zlikwidowanie coraz 

większych dzikich wysypisk w Podzamczu.  

 

Radny Janoska Jerzy Proszę zwrócić uwagę na drogi w Markowiźnie i Fugasówce, 

które po zimie są w złym stanie oraz zaśmiecone rowy.  

 

Radny Fabiańczyk Zbigniew- Mieszkańcy zgłaszają, że w planie zagospodarowania 

przestrzennego nie mają ujętych działek, które przeznaczone są na budowlane. Co 

jest tego powodem i na jakiej podstawie mają składać wnioski?  

 

Radna Maria Lipka-Stępniewska - Sprawa zalewania posesji przy ulicy Kościuszki 

(od strony Podzamcza). Czy nie byłoby słusznym wybudowanie przykanalików i 

kratek ściekowych, które odprowadzałyby wodę do kolektora? 

  

Radna Wioletta Baran - Na jakim etapie przebiegają prace związane z 

wyznaczeniem działki, na której ma zostać wykonane odwodnienie w Gulzowie.  

 

Radny Zygmunt Podsiadło - Mieszkańcy Podzamcza pytają, co z Kapliczką przy ul. 

Zamkowej, remont dachu (cieknie), malowanie elewacji, odnowienie wnętrza, 

naprawa dzwonu, wycinka uschniętej lipy, odnowienie figur drewnianych. Pytanie od 

mieszkańców, Które wpłynęło podczas dyżuru Przewodniczącego RM: Mieszkańcy 

ul. Ogrodowej w Ogrodzieńcu zwracają się z prośbą o naprawę drogi – na ulicy, są 

tak ogromne dziury, że trudno bezpiecznie dojechać do domu – od 20 lat nie było nic 

robione.  

 

Odpowiedzi Burmistrza: 

• W sprawie pomalowania barierek – sprawą zajmie się pani kierownik ZGK.  

• Nielegalne wysypiska są na bieżąco sprzątane.  

• Zostały podjęte już działania w sprawie posprzątania terenu przy drodze 

prowadzącej do firmy Bruk Bet w Fugasówce. W tej sprawie zwróciliśmy się z 

pismem do kierownictwa firmy.  

http://ogrodzieniec.bip.jur.pl/dokumenty/uchwala_xxi_169_2016.pdf
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• Po zimie wykonamy niezbędne naprawy dróg w całej gminie, ale musimy poczekać 

na sprzyjające warunki atmosferyczne.  

• W dniach od 7 marca do 6 kwietnia br. w godzinach pracy urzędu jest wyłożony 

projekt Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego Gminy 

Ogrodzieniec. Każdy zainteresowany może przyjść i zapoznać się na jakich 

warunkach zostały sporządzone. 17 marca odbędzie się debata i wówczas będzie 

można zapytać dlaczego wnioski nie zostały uwzględnione. Zadaniem naszym było 

dopuścić maksymalną liczbę działek pod budowlane. Są jednak wytyczne oraz 

zasady, których nie możemy łamać.  

• Problem z zalewaniem ulicy Kościuszki jest od wielu lat. Gmina wykonała kolektor 

kanalizacji deszczowej, ale sprawa zostanie rozwiązane po przebudowie drogi. 

 • W sprawie odwodnienia Gulzowa - obecnie jest wykonywana mapa wysokościowa. 

Po jej wykonaniu złożymy wniosek do starostwa o wywłaszczenie niezbędnego  

gruntu na rów odwadniający. 

• W ramach funduszu sołeckiego mamy  przeznaczoną część środków na remont 

dachu kapliczki w Podzamczu. Przygotowujemy Dokumentację do konserwatora 

zabytków o wyrażenie zgody na przeprowadzenie prac remontowych, w ramach 

których będziemy chcieli wyremontować dach i elewację. Ten obiekt nie jest 

własnością Gminy, lecz Parafii Ogrodzieniec i niezbędnym Powinno być 

zaangażowanie się parafii w prace na rzecz kapliczki. 

• W sprawie ulicy Ogrodowej w Ogrodzieńcu Wpłynęła także prośba od mieszkańców 

o wykonanie nakładki asfaltowej. W drodze nie ma kanalizacji, jeżeli wykonamy 

nawierzchnię, a za jakiś czas będziemy musieli tę drogę rozebrać. Sprawa jest do 

przemyślenia, ale naprawę „dziur” wykonamy, gdy tylko pozwolą na to warunki 

atmosferyczne 

 

 

Ad.13 

Sprawozdanie Burmistrza z bieżącej działalności. 

  

 25 lutego w Urzędzie Miasta i Gminy w Ogrodzieńcu odbyło się spotkanie 

Burmistrza z dyrektorem Zakładu Komunikacji Miejskiej w Zawierciu w sprawie 

kursowania linii nr 8 z Kiełkowic do Zawiercia przez Kromołów. W związku z 

ograniczaniem kosztów działalności i modernizacją kursowania autobusów 

ZKM planował ograniczyć kursowanie linii nr 8 i skrócić trasę jednie do osiedla 

Karlin. Gdyby takie rozwiązanie zostało wdrożone mieszkańcy Kiełkowic 

zostaliby pozbawieni możliwości dojazdu do Zawiercia. W tej sytuacji na 

wniosek Burmistrza Rada Miejska w Ogrodzieńcu przeznaczyła dodatkowe 

środki na dotację dla Gminy Zawiercie, będącej właścicielem ZKM-u, z 

przeznaczeniem na przedłużenie linii nr 8 z Karlina do Kiełkowic i 

uruchomienie 7 kursów w dni robocze i 3 kursy w dni wolne od pracy.  

 27 lutego odbyło się zebranie sprawozdawczo-wyborcze OSP Podzamcze. 

Prezesem na następną kadencję wybrany został dh Przemysław Bryła, 

naczelnikiem dh Tomasz Dyczko.  
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 2 marca we Włodowicach odbyło się Walne Zebranie członków 

Stowarzyszenia LGD Perła Jury, na którym dokonano wyboru władz 

stowarzyszenia na następną dwuletnią kadencję. Prezesem stowarzyszenia 

ponownie wybrany został p. Cezary Barczyk, przedstawicielami Gminy 

Ogrodzieniec - w zarządzie jest p. Maria Miśkiewicz, w komisji rewizyjnej – p. 

Elżbieta Stanek i p. Tadeusz Drążek. 

 

 4 marca w Urzędzie Miasta i Gminy Pilica odbyło się spotkanie w sprawie 

wniosku mieszkańców Gulzowa, zamieszkałych przy ul. Turystycznej od 

numeru 1 do 10 o przyłączenie ich gruntów do gminy Ogrodzieniec z uwagi na 

fakt, iż formalnie ich grunty są w ewidencji sołectwa Biskupice w gminie Pilica. 

W spotkaniu wzięli udział burmistrzowie Gmin Pilica i Ogrodzieniec, 

przewodniczący rad z obu gmin, radni gminy Pilica, sołtys Gulzowa, 

przedstawiciele mieszkańców Gulzowa oraz radna z Mokrusa. Na spotkaniu 

wyrażono opinię obu gmin na temat proponowanych zmian granic. Stanowisko 

gminy Pilica jest takie, aby zmian granic nie dokonywać, a mieszkańcy 

powinni być przemeldowani do sołectwa Biskupice zgodnie z ewidencją 

gruntów. Stanowisko Burmistrza Ogrodzieńca jest takie, że skoro 100% 

zainteresowanych mieszkańców, którzy od zawsze czuli się mieszkańcami 

Gulzowa chcą prawnego uporządkowania swojego zamieszkania, to trzeba im 

to umożliwić. Nie można ich dłużej trzymać w niepewności. Ponieważ zwrócili 

się z prośbą do Gminy Ogrodzieniec o pomoc, to w ich imieniu przygotowany 

zostanie odpowiedni wniosek do Wojewody Śląskiego o przyłączenie formalne 

ok. 12 ha gruntów do gminy Ogrodzieniec. 

 

 9 marca rozpoczęły się zebrania wspólnot mieszkaniowych położnych na 

ternie naszej Gminy, w których gmina Ogrodzieniec ma lokale komunalne.  

 

 12 marca odbyło się zebranie sprawozdawczo- -wyborcze OSP Giebło. 

Prezesem na następną kadencję wybrany został dh Sławomir Jurczak, a 

naczelnikiem dh Mariusz Kaziród. 

 

 Burmistrz przekazał dla sołtysów serdeczne życzenia z okazji dnia sołtysa 

życzył im wielu satysfakcji z pełnionej funkcji.  

 

 Przetargi na dzierżawę gruntów gminnych w dniu 18 kwietnia w sali  narad 

odbędzie się przetarg na dzierżawę gruntów w Podzamczu oraz w Gulzowie 

ok. 1 ha   

 OPS realizacja  Programu 500 + .W tej sprawie wypowiedziała się Kierownik 

OPS Pani Słodek, która między innymi powiedziała - Ustawa wchodzi w życie i 

będzie realizowana w naszej Gminie przez Ośrodek Pomocy Społecznej. 

Zostaną otwarte punkty konsultacyjne w całej Gminie w których wydawane 
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będą wnioski orz udzielane informacje. Podała miejsce i czas dyżuru 

pracowników OPS w tych punktach. Ponadto podczas Jarmarku 

Wielkanocnego będą udzielane informacje - punkty konsultacyjne będą w 

Gimnazjum w Szkołach i Przedszkolu. Poinformowała następnie komu 

przysługuje świadczenie i jakie kryteria należy spełnić oraz jakie dokumenty 

należy składać.  

 

 

Ad. 14 

Wnioski i oświadczenia.  

 

Przewodniczący Rady przypomina o obowiązku składania przez radnych oświadczeń 

majątkowych za 2015 r. w terminie do końca kwietnia 2016r.   

 

 

Ad. 15 

Zamkniecie obrad.  

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że porządek obrad został wyczerpany w związku z 

tym dokonał zamknięcia sesji Rady Miejskiej w Ogrodzieńcu.  

Przewodniczący podziękował wszystkim obecnym za udział.  

Zamknięcie sesji nastąpiło o godz. 14.50 

 

 

Podpis protokolanta:    Podpis przewodniczącego obrad: 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


